
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 15. ledna 2020 

 

 

Přítomni: doc. PhDr. O. Čakrt, Ph.D., prof. MUDr. D. Kachlík, Ph.D., 

doc. MUDr. R. Keil, Ph.D., doc. MUDr. H. Maxová, Ph.D., MUDr. M. 

Trojánek, Ph.D., prof. MUDr. J. Zuna, Ph.D., 

 doc. MUDr. O. Hrušák, Ph.D., prof. MUDr. P. Dřevínek, Ph.D., MUDr. O. Fabián, 

 prof. MUDr. R. Škába, CSc., MUDr. V. Veselý 

                   P. Bernardová, O. Hubálek, T. Jelínek, M. Jirásek, V. Kunc,  A. Nyčová, B. 

Prýmková, L.Vaněk  

 

Omluveni: prof. MUDr. M. Kvapil, CSc., MBA, RNDr. E. Kočárek, Ph.D., 

prof. MUDr. J. Zámečník, Ph.D., MUDr. E. Fürstová, MUDr. A. Láznička 

  

Hosté:  prof. MUDr. V. Komárek, Ph.D., Mgr. J. Šmejcká 

  

 

 

PROGRAM 

 
1. Zahájení a uvítání hostů 

 

2. Volba skrutátorů a schválení programu 

 

3. Kontrola zápisu ze zasedání dne 18. 12. 2019 

 

4. Informace předsednictva AS 2. LF UK 

 

5. Zprávy vedení fakulty 

 

6. Opatření děkana – ocenění pro zahraniční studenty „Top Student“ 

 

7. Záměr změny ve Statutu 2. LF UK – V čele klinik a ústavů, které jsou 

společnými pracovišti fakulty a zdravotnického zařízení i těch, které jsou 

výlučně fakultními pracovišti, je přednosta 

 

8. Zprávy z komisí 

 

9. Zprávy ze senátu UK 

 

10. Různé  

 

 

 

 



 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

 

Zahájil předseda AS 2. LF MUDr. M. Trojánek, Ph.D.  

       

 

2) Volba skrutátorů a schválení programu 

 

Skrutátory byli určeni: prof. MUDr. D. Kachlík, Ph.D. a T. Jelínek 

Bod programu č. 6  se přesunuje na příští zasedání AS. 

Program byl schválen tichým souhlasem. 

 

 

3) Kontrola zápisu ze zasedání dne 18. 12. 2019  

 

Zápis byl schválen s vynecháním bodu 9) Zprávy ze senátu UK, z důvodu, že žádné 

zprávy ze senátu UK nebyly prezentovány. 

Opravuje se v zápisu: V. Kunc na minulém zasedání nebyl přítomen, byl omluven.   

Zápis byl schválen tichým souhlasem. 

 

 

4) Informace předsednictva AS 2. LF UK 

 

Předseda AS MUDr. M. Trojánek, Ph.D. informoval o plánovaných termínech 

zasedání AS 2. LF UK v roce 2020: 

 

19. 02. 2020 

18. 03. 2020 

15. 04. 2020 

20. 05. 2020 

17. 06. 2020 

23. 09. 2020 

 

 

5) Zprávy vedení fakulty 

 

Děkan fakulty prof. MUDr. V. Komárek, Ph.D., připomenul 30 let činnosti 

akademického senátu na 2. LF UK. 

Proběhlo jednání ve věci dokončení 4. etapy výstavby na Plzeňské s náměstkyní MŠ a 

rektorem UK.  

Oznámil, že návrh nové akreditace byl odeslán na ministerstvo zdravotnictví. 

Informoval o přípravách ohledně simulačního centra tak, aby v něm v příštím 

akademickém roce už byla zahájená výuka. 

Informoval o přípravách na Den otevřených dveří v sobotu 18. 1. 2020. 

 

Předseda AS poděkoval studentům za připomenutí výročí 30 let AS 2. LF UK. 

  



 

 

 

6) Opatření děkana – ocenění pro zahraniční studenty „Top Student“ 

Pravidla pro přiznávání stipendií „TOP Student“ - vynechává se a přesouvá se na příští 

zasedání AS. 

doc. MUDr. O. Hrušák, Ph.D. žádá zaslat materiály k Pravidlům  pro přiznávání stipendií 

„TOP Student“  na 2. LF UK do pedagogické komise AS.  

 

 

7) Záměr změny ve Statutu 2. LF UK – V čele klinik a ústavů, které jsou společnými 

pracovišti fakulty a zdravotnického zařízení i které jsou výlučně fakultními 

pracovišti, je přednosta. 

  

Byla otevřena diskuse, ve které byly diskutovány kompetence a pravomoci přednostů 

ústavů. 

 

 

8)        Zprávy z komisí 

 

 Pedagogická komise (prof. MUDr. Kachlík, Ph.D.): 

   Komise se v novém roce ještě nesešla, sejde se v nejbližší době. 

   Ekonomická komise (doc. MUDr. R. Keil, Ph.D.): 

   Komise se v novém roce ještě nesešla, sejde se v nejbližší době. 

   Legislativní komise (doc. MUDr. Hana Maxová, Ph.D.):  

   Komise se v novém roce ještě nesešla, sejde se v nejbližší době. 

   Sociální komise (MUDr. V. Veselý): 

   Komise se v novém roce ještě nesešla, sejde se v nejbližší době. 

   Předseda AS navrhuje svolat komise v následujícím období. 

 

 

9)       Zprávy ze senátu UK 

 

     Informoval doc. MUDr. O. Hrušák, Ph.D. o problémech s dofinancováním stavby fakulty 

humanitních studií. Dále informoval o činnosti ekonomické komise AS UK v rámci 

schvalování některých sponzorských darů pro UK. 

 

 

 

 

 

 Zapsala: I. Vargová 

  

 

 

 

 


